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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č.7/2016 z jednání VV dne 3.srpna 2016 

 
Místo jednání: Praha, Stadion Na Markétě 
Účastníci:  Výkonný výbor - David Frydrych (DF), , Jan Stránský (JS), Jiří Vinter (JV),  

 Sportovní ředitel - Antonín Brabec (AB) 
 Generální sekretář - Pavel Myšák (PM) 

Hosté:         Dozorčí rada - Josef Iž, Juraj Rázga  
Omluveni: Jaroslav Borovský (JB), Martin Charvát (MCh) 

 

 

Projednávané body: 

 

1. Přátelské utkání CZE vs. Barbarians FC 

- PM informoval VV o aktuálním stavu příprav tohoto utkání a závěrech z návštěvy zástupců 

Barbarians. VV se dále zabýval možnostmi ohledně místa uspořádání a výběru stadionu. V 

současné době bohužel fotbalová reprezentace blokuje jak stadion Eden aréna tak také Generali 

arénu (AC Sparta Praha) a to pro své utkání proti Norsku hrané 11. listopadu 2016. Ani s jedním z 

těchto dvou stadionů, které by pro utkání proti Barbarians byly nejvhodnější nyní nelze 

stoprocentně počítat a proto je nutné hledat náhradní “záložní” variantu. 

 
Usnesení: VV přednesené informace bere na vědomí. V souvislosti s výše uvedenými skutečnostmi pak 

pověřuje DF jednáním s ředitelem CSMV ohledně možnosti uspořádání této akce na stadionu Na Markétě. 

 

2. Přátelský turnaj U20 

- Na základě informací z kongresu Rugby Europe (červen 2016, Gruzie) se záměr uspořádat tento 

turnaj v roce 2016 ruší. Mistrovství Evropy této kategorie se uskuteční až v roce 2017 a formát této 

soutěže bude dále projednáván Rugby Europe. 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

3. Spolupráce se společnostmi Adidas a Lion sport 

- VV projednal možnosti další spolupráce s výše uvedenými společnostmi. 

Usnesení: VV pověřuje JV a AB osobní schůzkou se zástupcem společnosti Lion sport, na které budou 

vyjasněny podmínky další případné spolupráce, či její ukončení. 
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4. Jmenování členů realizačních týmů reprezentačních kategorií 15s mužů 

- AB předložil VV návrh na složení realizačních týmů pro následující sezónu: 

- Senioři - Hlavní trenér Thomasz Putra, manažer Michal Ouředník,  

- U18 - Hlavní trenér Karel Šampalík, manažer Petr Cimprich, asistent trenéra Jan Kobián 

- U16 - Hlavní trenér Tomáš Kohout, manažer Michal Bielik, asistent trenéra Jan Selix 

- U20 - v jednání 

- U14 - v jednání 

Usnesení: VV schvaluje jmenování realizačních týmů dle předloženého návrhu a pověřuje PM předložením 

smlouvy všem navrhovaným členům. 

 

5. Spolupráce s profesionálními kluby - rozvoj mladých talentů (Oyonnax, Lyon) 

- AB informoval VV o počátku spolupráce a první návštěvě dvou francouzských profesionálních 

klubů v Lyonu a Oyonnax. Celá cesta byla koncipována jako diplomatická návštěva a první 

testování hráčů. Jednalo se o spolupráci ČSRU s kluby a vytvoření užší spolupráce při vzdělávání 

trenérů, formování hráčů a pravidelných přípravných zápasů mládežnických reprezentací. 

Probíhala jednání s prezidenty a vedoucími pracovníky těchto klubů. 

- Cesta posloužila k odstartování programu testování mladých hráčů českých klubů pod vedením 

ČSRU. 

- Akce byla financována rodiči hráčů. Z důvodu využití této cesty pro potřeby ČSRU žádá SŘ VV 

ČSRU o mimořádné schválení části nákladů na dva zástupce ČSRU na této návštěvě, Antonína 

Brabce a Jana Kobiána, kteří nabyté znalosti využívají pro potřeby ČSRU. Jedná se o částku 5 

801,2 na osobu, celkem tedy 11 602,4 Kč. Náklady se skládají z ubytování, jídla, pronájmu 

dodávky, pohonných hmot a mýtného.  

Usnesení: VV bere na vědomí přednesení informace a pověřuje AB a T.Putru dalším jednáním v této 

záležitosti. Mimořádné proplacení nákladů na realizovanou návštěvu však neschvaluje, protože akce nebyla 

v plánovaném rozpočtu ČSRU. 

 

6. Reorganizace soutěží mužů 15s 

- AB předložil VV návrh závěry ze schůzek s kluby v této podobě: 

Devět z třinácti extraligových a prvoligových klubů doporučilo reorganizaci soutěží mužů 15s 

podle návrhu SŘ - Varianta 2. První část Extraligy jednokolově poté vznik Extraligy Top 6, 

Národní ligy a regionálních soutěží 1. Česká liga, 1. Moravská liga a 2. Česká liga. Nadstavbové 

části viz rozpis soutěží STK. 

Variantu 3 - doporučili 2 kluby. Další 2 kluby podporují změnu a obě varianty 2 a 3 jsou pro ně 

přijatelné.  Variantu 1 - tedy současný systém nedoporučil žádný klub.   

 

Usnesení: VV schvaluje předložený návrh AB. 

7. Spolupráce s jihoafrickou ragbyovou unií - rozvoj mladých talentů 

- AB informoval VV o diplomatických jednáních, jež proběhly na United World Games se zástupci 

JAR. V současné době pracují s Litvou a probíhají jednání í s Maďarskem.  

- Je možná spolupráce v těchto oblastech: 

- studijně ragbyové pobyty v Jižní Africe (několika měsíční nebo dlouhodobé)  
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- jihoafričtí trenéři do České republiky (kluby nebo reprezentace) 

- jihoafričtí hráči do České republiky (kluby) 

- stáže trenérů v Jižní Africe (klubový a reprezentační trenéři) 

 

Usnesení: VV pověřuje dalším jednáním v této záležitosti AB a Petra Cimpricha. 

 

8. Prezentace Get into Rugby v T- Mobile Beach aréně Lipno 

- AB představil formát prezentace ragby v Beach aréně v rámci Olympijského parku. 

Usnesení:  VV bere na vědomí. 

 

9. Dotazy RA Olymp Praha 

- PM předal členům VV dotazy zaslané předsedou RAOP Janem Macháčkem: 

1. Domluvili a ohlásili jste na 8.11.2016 utkání národního týmu s britským týmem Barbarian FC. 

Zaručujete se za jeho organizaci Vy nebo ji necháte na v září nově zvolený VV ČSRU? 

 

2. Sportovní ředitel prezentoval na červnové VH souhrnnou zprávu, která byla vrácena k přepracování. 

Scházel v ní, vedle jiného, také kompletní seznam trenérů, s přiřazeným výčtem absolvovaných školení, 

výsledky zkoušek a hodnocení prací, stav licencí a fáze jejich plnění. Dohlédnete na to, aby jej 

přepracovaná zpráva obsahovala, kvůli kontinuitě dalšího vzdělávacího procesu? 

 

Usnesení: VV se zaručuje za organizaci utkání reprezentace proti týmu Barbarian FC a zároveň pověřuje 

AB doplněním zprávy o požadované body a předložením její finální podoby do konce měsíce srpna. 

 

Kalendář akcí na příští období: 

srpen 2016 
● 5-6. srpna: Turnaj Olympijských nadějí (v rámci Olympijského parku Rio- Lipno) 

● 8-12. srpna a 15-19. srpna: Prezentace ragby v Olympijském parku Rio- Lipno 

● 13-14. srpna: Výběrové soustředění reprezentace 15´s Praha 

● 13. srpna: Stáž klubových trenérů s reprezentačním trenérem 

● 19.-20. srpna: Turnaj Olympijských nadějí U18 Praha - Markéta  

září 2016 
● 3. září: Utkání ENC Česká republika vs. Švédsko 

 

Příští zasedání VV dne 14. září 2016 od 09:00 hodin. 

V Praze dne 3. srpna 2016 
Zapsal: Pavel Myšák 
 


